
From: Richard Kahn <[REDACTED]>
Sent: Tuesday, September 20, 2016 7:21 PM
To: jeffrey E.
Subject: Paris items to be shipped to FL

estimated arrival in Miami is October 20th

Richard Kahn
HBRK Associates Inc.
575 Lexington Avenue 4th Floor
New York, NY 10022
[REDACTED]

Begin forwarded message:

From: "/b>"Amandine FARIN" <[REDACTED]>

Subject: "/b>Re : Fwd: liste des valeurs des meubles

Date: "/b>September 20, 2016 at 6:44:31 AM EDT

To: "/b>"[REDACTED]>

Cc: [REDACTED]>

Dear =ella,

The estimated =ate of departure of the container is October 3rd and the estimated time =f arrival in Miami is October 20th.

I draw your attention on the fact that =he run rug is worn out in several spots. We secured tearing areas with =ape.

Best regards

Amandine FARIN
21 rue de la Baume
75008 PARIS



Le 13/09/2016 15:13:27, [redacted] a écrit :

Dear Amandine,

Signed final list of items to be shipped to Palm Beach FL attached. Please feel free to contact with any questions and provide date of shipment.

<<https://www.avast.com/antivirus>>
Antivirus Avast.
www.avast.com

L'absence de virus dans ce courrier électronique a été vérifiée par le logiciel

Toutes nos prestations sont soumises à nos conditions générales (dernière version disponible sur notre site internet) pour la prise en charge, l'entreposage, la manutention et le transport d'oeuvres d'art.

Ce message et les pièces jointes sont confidentiels et établis à l'attention exclusive de leur(s) destinataire(s). Toute utilisation ou diffusion, même partielle, non autorisée est interdite. Tout message électronique est susceptible d'altération. La société Art Transit International décline toute responsabilité au titre de ce message si il a été altéré, déformé ou falsifié. Si vous n'êtes pas le destinataire de ce message, nous vous prions de notifier cette erreur à l'expéditeur et d'effacer immédiatement cette communication de votre système.

All our services are subject to our general conditions (last version available on our website <<http://www.art-transit.com/>>) for reception, storage, handling, and fine art shipping.

This message and any attachments are confidential and intended solely for the addressees. Any unauthorized use or disclosure, either whole or partial, is prohibited. E-mails are susceptible to alteration. Company Art Transit International shall not be liable for the message if altered, changed or falsified. If you are not the intended recipient of this message, please notify this error to the sender and delete immediately this message from your system.

Aucun malware détecté

=